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 Protokół nr 48/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 stycznia 2016r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia analizy wydatków 

poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2015r. oraz wypłaty jednorazowego 

dodatku uzupełniającego. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu 

pt: „Nowy zawód – nowe możliwości”. 

 

Zdjęto z porządku posiedzenia punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia „Raportu: Diagnoza 

zapotrzebowania Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku” w związku z nową 

perspektywą finansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

lata 2014-2020. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 46/2015, 

47/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że po konsultacjach ze związkami zawodowymi wpłynęła 

tylko pozytywna opinia ZNP, która stanowi załącznik nr 3. Dodała, że do NSZZ 

„Solidarność” projekt uchwały został przesłany listownie i drogą mailową /jest potwierdzenie 

odbioru/. Wyjaśniła, że według przepisów nieudzielanie odpowiedzi w terminie 30 dni jest 

jednoznaczne z akceptacją projektu uchwały. Nadmieniła, że zabezpieczony jest 1 % środków 

na doskonalenie zawodowe nauczycieli. Ponadto dodała, że projekt uchwały został 

skonsultowany również z dyrektorami szkół i placówek. 

Pan Starosta zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 

2015r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że jest to wstępna analiza wydatków. Dodała, że Zarząd co  

miesiąc otrzymywał informację dotyczącą powyższej kwestii. Szczegółowo omówiła 

załącznik do projektu uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2016 i 

latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 

których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2016. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku poszkodowanej w 

pożarze budynku mieszkalnego położonego w miejscowości Gwiździny. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek poszkodowanej, który stanowi załącznik nr 4. Stwierdził, że 

należałoby określić zasady dotyczące przyznawania pomocy finansowej.  

Pan Kurowski zasugerował, żeby powyższy wniosek skierować na posiedzenie Komisji 

Wspólnych Rady Powiatu celem przedyskutowania powyższej kwestii. 

Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Kurowskiego i skierowali wniosek na 

posiedzenie Komisji Wspólnych Rady Powiatu. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Fundacji Togatus 

PRO BONO w sprawie sporządzenia aneksu do umowy o powierzenie realizacji zadania 

publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że aneks do umowy zmienia harmonogram pracy punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej w gminie Kurzętnik oraz w gminie Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z rozliczeniem gminy 

Biskupiec dotyczącym pomocy finansowej dla poszkodowanych w wyniku pożaru 

budynku wielorodzinnego położonego w miejscowości Lipinki oraz Biskupiec.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło rozliczenie pomocy finansowej, które stanowi 

załącznik nr 6. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 7. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt: „Nowy zawód – nowe 

możliwości”. 

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Wodara poinformował, że wniosek o dofinansowanie projektu można składać do 

18.01.2016r. Dodał, że wniosek został napisany przez firmę zewnętrzną. Projekt, o którym 

mowa powyżej zostanie złożony do Departamentu Europejskiego Funduszu Społecznego 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie, który ogłosił 

konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2014-2020 - Rozwój kształcenia i szkolenia zawodowego. Wyjaśnił, że w 

ramach projektu powstałyby dwa nowe kierunki tj. technik przemysłu mody oraz opiekun 

osoby starszej. Dodał, że uzyskano pozytywne opinie z Wojewódzkiej i Powiatowej Rady 

Zatrudnienia w sprawie powyższych zawodów. Wnioskodawcą będzie Powiat Nowomiejski,  

wykonawcą i realizatorem będzie Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Okres realizacji 

projektu będzie trwać od 01.06.2016 r. do 30.06.2018 r. Pan Wodara omówił wniosek o 

dofinansowanie. 

Pan Starosta zapytał, jak wygląda kwestia trwałości projektu. 

Pan Wodara odpowiedział, że jeżeli nie uda się dokonać naboru na powyższe kierunku to 

projekt nie będzie realizowany. 

Pan Starosta zapytał pana Wodarę, na ile lat przewiduje nabór uczniów na w/w kierunki. 

Pan Wodara odpowiedział, że przewiduje dwa nabory uczniów. Wyjaśnił, że zakupu 

materiałów i sprzętu dokona się dla pierwszego roku. Kolejne środki będzie można dopiero 

wykorzystać w późniejszym terminie.  

Pani Wicestarosta zapytała, czy jeżeli uda się nabór tylko na jeden kierunek, to czy projekt 

może być realizowany. 

Pan Wodara odpowiedział, że jeżeli nabór będzie tylko na jeden kierunek, to projekt nie może 

być realizowany. 

Pan Starosta zapytał, czy jeżeli wniosek o dofinansowanie przejdzie, to czy projekt musi być 

realizowany przez pięć lat. 

Pan Wodara odpowiedział, że w tym przypadku nie ma pięcioletniego okresu trwałości 

projektu. 

Pan Starosta zapytał, kto wykonał diagnozę dotyczącą zapotrzebowania Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan Wodara odpowiedział, że diagnozę również wykonała firma zewnętrzna.  
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Pani Skarbnik zapytała, czy w budżecie projektu są zabezpieczone środki na wynagrodzenia i 

pochodne. Ponadto dodała, że w projekcie jest również mowa oprócz wkładu własnego o 

wkładzie prywatnym. Poprosiła o wyjaśnienie tej kwestii. 

Pan Wodara odpowiedział, że wkład prywaty to jest wkład przedsiębiorców, którzy będą 

organizowali warsztaty na terenie zakładów pracy. 

Ponadto pan Wodara poinformował, że szkoła przygotowuje kolejne projekty. Dodał, że 

pierwotnie miał być przygotowany jeden duży projekt. Natomiast trzeba było podjąć decyzję 

o rozbiciu dużego projektu na trzy mniejsze. 

Pan Starosta stwierdził, że Zarząd nie był poinformowany o tym, iż szkoła przygotowuje 

wnioski o dofinansowanie projektów.  

Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały jest podana inna całkowita wartość 

projektu oraz inna wnioskowana kwota. 

Pan Wodara poinformował, że całkowita wartość projektu będzie wynosić 1 232 963,75 zł., w 

tym wnioskowana kwota we wniosku konkursowym będzie wynosić 1 098 013,75 zł. 

Pan Kurowski zasugerował, żeby projekt był bardziej otwarty ponieważ wynika z niego, iż 

jest kierowany głównie do kobiet. 

 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,           

K. Trzaskalska,  B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


